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Vergaderjaar 2011–2012 Vragen gesteld door de leden der Kamer

  

2011Z19275 

Mondelinge vragen van het lid Agema (PVV) aan de staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht dat 24-uurs luiers nog 
steeds worden gebruikt (de Pers, 30 september 2011) (ingezonden 4 oktober 
2011).
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